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Verksamhetsberättelse verksamhetsåret 2023 
 

Året började med ett Fettisdagsloppet som arrangerades på Fettisdagen, tyvärr var det 
väldigt få deltagare (fyra pers) som åkte, så vi beslöt att lägga denna aktivitet på hyllan 
framledes. Fyra söndagar hade vi ett s.k Pop-Up café på Sörgården där vi sålde våfflor, saft 
och kaffe till skidåkarna som besökte våra spår. Uppskattat. 
Vi köper in klippning av fotbollsplanen av Golfbanan sedan många år. Det är viktigt att hålla 
planen i skick, även om vi inte använder den. Det skulle vara roligt om någon fotbollsklubb 
skulle vilja använda den. I år blev det gjort – Sörgården målades. Henrik Näsmarks måleri 
gjorde det under senare delen av sommaren, det blev väldigt fint! 
Även 2023 fick vi en donation från Sonja Henningsdotter i Nyköping på 10 000 kronor. 
Motiveringen lyder ”För Österforses Bästa, med barnen i centrum”, till minne av Helma 
”Umma” och Petrus Johansson i Örbäck”. I år använde vi dessa pengar till att köpa en 
väggspegel (egentligen två)  i stora lokalen i Sörgården där det bedrivits dans för ett 30-tal 
barn i åldrarna 5-11 år under våren och hösten.  

 
Ingen kan väl ha undgått allt beröm som vi får för de fantastiska skidspåren som föreningen 
preparerar. Under våren fanns det tillräckligt med snö för att preparera fina spår långt in i 
mars, och eftersom snön kom tidigt, redan i november hade vi fina skidspår året ut och 
längre än så. . Tack vare att det kommit så mycket snö, har vi kunnat hålla både långspår och 
elljusspår i perfekt skick. Långspåret över golfbanan verkar vara det mest populära. Vi 
lyckades sprida ryktet om våra fina spår på sociala medier så pass att människor kommit från 
alla håll, ja till och med från stan för att åka! Tack vare en skylt med en liten önskan om att 
stötta föreningen och föreningens swishnummer, fick vi in omkring 3500 kronor, pengar som 
helt och hållet gått till bensin och diesel. Under hösten renoverades pistmaskinen.  
 
Aktiviteter: 

  Frida Granholm fortsatte med barndansen under våren och under hösten var Ida 
Bylund och Engla Sundberg dansfröknar till allas glädje. Höstterminen avslutades 
med ett läger som var tänkt att arrangeras under en helg i december, men som 
flyttades fram till 3-4 januari, så det skriver vi om i verksamhetsberättelsen för 2024.  
 

 Föreningen sålde också fika vid arrangemanget ”Talet vid stenen” i juli månad till 
minne av Pelle Molin i Multrå. 

 Kakkalaset gick av stapeln den 2 juli. Mycket folk som vanligt och en fin slant att 
sätta in på kontot, drygt 10 000 kr.  

 Den 20 juni arrangerade vi en berättarkväll: Min mamma Astrid. Bengt Lindstedt, 
Bollnäs, berättade om sin mamma, född och uppväxt i Österforse. Ett 20-tal 
personer deltog.  

 Den 18 augusti arrangerades en Akvarelldag under ledning av Michael Hardt på 
Båthuset, vilket var en mycket trevlig dag i strålande solsken. 

 Den 4 oktober hade vi Sollefteå kommuns Beredskapssamordnare på besök som 
berättade hur vi kan förbereda oss vid en kommande kris. 

 Efter många om och men inköptes en s.k. förbränningstoalett till Båthuset för att 
försöka göra toaletthanteringen mer hygienisk.  Detta visade sig inte vara särskilt 
klokt, efter första 40-årskalaset var toaletten helt igen-kleggad och vi fick montera 
bort den och hyra in en BajaMaja från EAG i Sollefteå. Det kostade 15000. Tanken är 
också att under kommande sommar kunna anlägga tre eller fyra ställplatser för 
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husbilar uppe på kullen där dansbanan stått. En intresseanmälan för ett ev. 
Leaderprojekt på Kullaudden gjordes, men den fick vi avslag på, likaså en ansökan 
om att energieffektivisera elljusspåret med LED-lampor etc. som vi också tyvärr fick 
också avslag på.  Luften går liksom ur när det blir nej och nej… 2024 ska vi för tredje 
gången söka Bygdemedel för ställplatser på kullen, och toaletter vid Båthuset. 

 

Kulla förskola i Ur och Skur 

Kulla förskola är vår hyresgäst vilket vi är mycket tacksamma för. Vi försöker hålla jämna steg 
med de önskningar dom har, och hittills har det fungerat bra. Stora investeringar stundar 
eftersom byggnaden är rätt ålderstigen. Bland annat behövs köket fräschas upp, det är rätt 
slitet, värmepumpen börjar snart vara kring 20 år, fönster behöver bytas etc.  

Ekonomi 

Föreningens ekonomi är förhållandevis god, utan att vi har någon större penningpung att 
ösa ur. Vi får kommunala bidrag för både elljusspåret och fotbollsplanen, men allt är avhängt 
av vilka aktiviteter vi har. Tyvärr har vi tappat både skidträningen och fotbollen för barn och 
ungdomar, och det kan komma att påverka bidragen framgent. Inga aktiviteter – inga bidrag, 
så är den bistra sanningen. Det är viktigt att ha skidspåren i fint skick, bidraget bygger på 
det.Tack vare barndansen har vi ändå fått s.k. LOK-stöd (lokalt aktivitetsstöd) för de flesta av 
deltagarna, men det är verkligen inte många kronor. Båthuset har genererat en del intäkter 
dock lite minder än tidigare år. Det räcker ändå till driften. Under mars månad skev vi till 
Uniper och bad om bidrag till en ny altan, eftersom den gamla är rätt sliten – inget svar ännu 
i skrivande stund.  

Under året har vi haft PostNord som hyresgäster i Sörgården. Lantbrevbärarna använder kök 
och toalett under sin lunchrast och det fungerar väldigt bra. Ger oss en intäkt som vi köper 
städning för. Sollefteå kommun delade också för tredje året ut s.k Katalysatorpengar á 
100 000 kr till samma föreningar som i fjol, där Österforse IF/Byalag är en förening. Tanken 
är att växla upp dessa pengar som egeninsats i ett större projekt, typ Bygdemedel vilket nu 
är gjort.  

 
Österforse den 26 februari 2024 
 
 
…………………………………….   ………………………………………………….. 
Emil Engström    Daniel Karlström 
Ordförande    vice ordförande 
 
………………………………….   ………………………………………………….. 
Karin Lidén    Robert Hallström 
Kassör    
 
……………………………………….   ………………………………………………….. 
Mikael Aronsson   Jonas Forslund 
 
 
……………………………………….. 
Karin Wasell 


